
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-17, § 8 

 

 Tid Torsdagen den 17 december 2009 kl 14.00 – 14.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 december 2009 

 
 

 

 

Petter Lindfors Kenneth Nilsson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Anders Alvebäck (M)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C) § 5 - 26 

Margareta Malm (S) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (MP) tjänstgörande 

Clara Lindblom (V) § 22 - 26 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra 

Nieto, Eva Olsson, Olle Cyrén, Thomas Gustafsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 § 8 

Studentboende på färja. Motion (2009:35). Svar på remiss 
Dnr E2009-000-01781 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Kommunstyrelsens remiss av motion (2009:35) av Ann Mari Engel (V) besvaras 

 med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 19 november 

2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (M), Gulan Avci (FP), vice ordförande Mirja 

 Räihä Järvinen m fl (S) och Torkel Tigerschiöld (MP) föreslår (se beslutet). 

 

2) Ann-Margarethe Liv (V) föreslår följande: 

 

 Exploateringsnämnden beslutar att bifalla motionen samt därutöver anföra 

 följande: 

 

 Vi delar motionärens uppfattning okonventionella lösningar måste till för att lösa 

 den akuta efterfrågan på bostäder, från framförallt ungdomar. Vi anser inte att 

 staden passivt ska avvakta om någon intressent efterfrågar en etableringsplats. 

 Staden bör vara en aktiv aktör när det gäller att hitta en plats för båtburna 

 bostäder. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Petter Lindfors (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner 

att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Torkel Tigerschiöld (MP) enligt följande: 

  

 

 

 Vi instämmer i motionärens synpunkt att det råder stor brist på studentbostäder i 

 Stockholm och att boende på färja skulle kunna vara en tillfällig lösning, 

 samtidigt som det är viktigt att nybyggnationen av bostäder för unga och 

 studenter ökar. Miljöpartiet föreslår att var femte nybyggd bostad ska byggas för 

 unga och studenter. Exploateringskontoret har ett övergripande ansvar för 

 stadens markanvändning och bostadsplanering, det är oacceptabelt att bara vänta 

 in andras initiativ. Vi efterlyser ett helhetstänk där etablering av studentbostäder, 

 i olika former, planeras in i stadens markanvändning.  

 

Reservation 



  

Ann-Margarethe Livh (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


